

## 伊朗傳媒事工 Iran Alive Ministries

### 簡要介紹 Brief Introduction:

伊朗傳媒事工是幫助伊朗及全世界回教徒認識真神和主耶穌基督的一個福音機構。出生於伊朗回教家庭的Hormoz牧師來美完成博士學位後，開始高科技方面的研究，不久信主成為基督徒，於2002年成立原名國際安提阿事工的機構，致力於向全世界五分之一人口的回教徒傳講福音，又鑑於伊朗年輕人心中極渴慕聽到有盼望的信息，Hormoz牧師決心以改變伊朗及全世界回教國家中人們的生命為他們機構的異象和目標。他們通過電視、衛星、網路傳揚福音，並透過這些媒體培育屬靈領袖及建造門徒，他們盡力的將福音的好消息傳給渴慕的人群。根據一項獨立調查，他們的電視網路Shabakeh7估計每天有600萬觀眾，他們的直播電視也是伊朗最受關注的基督教頻道，估計每周有2000萬觀眾。同時還有他們的4:12培訓學校提供教學、門訓和動員新信徒為事奉工作。並且提供信徒和地下教會之間的連接，通過地下網絡，聖經也能被私下傳播分發給伊朗的信徒。目前，他們的事工正在為iBIBLE劇集在伊朗的配音和廣播籌集資金。他們相信今天的伊朗兒童明天將成為伊朗的領導人，因此讓伊朗兒童接觸

耶穌基督對於伊朗的未來至關重要。 Hormoz牧師以幫助回教徒認識主耶穌基督為他一生最大的目標，他們的異像是耶利米書49:38 – “耶和華宣告：我將我的寶座設在以蘭”，將伊朗轉變成一個基督教國家，以彰顯神的榮耀。

Iran Alive Ministry is an evangelical organization that helps Muslims in Iran and the world to know the true God and the Lord Jesus Christ. Pastor Hormoz, who was born in an Iranian Muslim family, came to the U.S. to complete his Ph.D. and then began high-tech research. Soon he became a Christian and established an organization formerly known as International Antioch Ministry in 2002, dedicated to preaching the gospel to one-fifth of the world's Muslims. In viewing of the eagerness of young Iranians to hear hopeful messages, Pastor Hormoz is determined to change the lives of people in Iran and Muslim countries around the world as their vision and goal. They preach the gospel through TV, satellite, and the Internet, and through these media to cultivate spiritual leaders and build disciples, they try their best to spread the good news of the gospel to the people who desire it. According to an independent survey, their TV network Shabakeh7 has an estimated 6 million daily viewers, and their

live TV is also the most followed Christian channel in Iran, with an estimated 20 million weekly viewers. Also their 4:12 training school provides teaching, discipleship and mobilization of new believers for ministry work. It also provides a link between believers and the underground church, through which the Bible can also be distributed privately to believers in Iran. Currently, their ministry is raising funds for the dubbing and broadcasting of iBIBLE episodes in Iran. They believe that Iranian children of today will be leaders of Iran tomorrow, so exposing Iranian children to Jesus Christ is critical to Iran's future. Pastor Hormoz takes helping Muslims to know the Lord Jesus Christ as the biggest goal in his life. Their vision is, "Jeremiah 49:38" -Jehovah declared: "I set my throne in Elam" to transform Iran into a Christian country to show the glory of God.

### 代禱事項：

1. 請為伊朗的福音工作代禱，求聖靈在回教徒的生命中動工，以真道和神蹟奇事引導他們歸向耶穌基督，得著天父的愛和耶穌基督赦罪的恩典。
2. 請為他們兒童節目的事工代禱，求主祝福帶領他們，並豐豐富富供應他們所需的一切。

3. 請為Hormoz牧師祝福禱告，願神保守他身體健康，並賜他屬天的智慧來帶領Iran Alive整個團隊；願神透過Iran Alive事工的各種媒體宣教項目，將救恩傳給回教國家中的人民。
4. 求主賜智慧和力量給在伊朗的教會（多為地下教會），求主的愛環繞基督徒，保護他們每一個人遠離惡者，賜給他們堅定的信心。
5. 請為伊朗的冠狀病毒大流行代禱，願神的憐憫保守醫治他的人民，讓他們在危難中能認識賜平安的主，得著盼望和真平安，讓回教國家中的人民能經歷神的恩典和榮耀。

#### Prayer Items:

1. Please pray for the gospel work in Iran, and ask the Holy Spirit to work in the lives of Muslims and guide them to believe in Jesus Christ through the truth, signs and wonders, and to receive the love of the Father God and the forgiveness of Jesus Christ.
2. Please pray for the ministry of their children's program, and ask the Lord to bless and lead them and provide them with everything they need.

3. Please pray for Pastor Hormoz. May God protect his health and give him divine wisdom to lead the entire Iran Alive team. May God's salvation will reach the people of Muslim countries through the various media programs of Iran Alive Ministries.
4. Pray the Lord grant divine wisdom and strength to the churches in Iran (mostly underground churches). Pray that the Lord's love surrounds Christians, protects each of them from the evil ones, and gives them firm faith.
5. Please pray for the COVID-19 pandemic in Iran. May God's mercy on Iranian people. May God protect and heal them from the coronavirus, and people will get to experience God's love, true peace and hope in Christ in times of crisis, let the people in Muslim countries experience the grace and glory of God.